
    

 
 

  

Jeugdraad 9 november  2022 

 

Aanwezig: Sofie, Wietse, Mathieu, Mattis, Arne, Nathan, Robin, Bauke, Annelies, 

Stijn, Ben en Pieter. 

Verontschuldigd: Ian, Thatsani, Nele. 

Afwezig: Kobe. 

 

1. Puntjes van de verenigingen 

a. Toestand van de lokalen 

i. Vochtprobleem na te kijken in verschillende lokalen chiro en 

scouts, gaat mogelijks om zout of kalk doordat de lokalen in de 

heuvel liggen. Ben vraagt aan de TD om het na te kijken. 

ii. De sifon onder de wasbak van de chirokeuken lekt. 

iii. Vergeet meldingen niet door te geven aan Ben! Extra foto’s 

mag je altijd apart via mail/whatsapp bezorgen. Enkel via het 

formulier ben je zeker dat de melding geregistreerd is! 

iv. Vergeet ook niet dat overnachtingen en schilderwerken op 

voorhand aangevraagd moeten worden. Dat wordt nu vaak niet 

gedaan! Minstens 2 weken op voorhand zodat Ben ze op de 

agenda van het college kan zetten. 

 

b. Activiteiten vd verenigingen 

- Komende activiteiten: 

i. 18/11 Rewind reggae-feestje in het jeugdhuis. (Naar alle 

waarschijnlijkheid zonder Dunda Kings aangezien ze te laat hun 

materiaalnoden hebben doorgegeven aan het jeugdhuis) 

ii. 20/11 Brochettenfestijn Chiro in SJC Koldam 

iii. 3/12 Nerorocksessie met de Dunda Kings in GC FS + fuif van 

Vincent Van Zuijlen in SJC Koldam. 

- Voorbije activiteiten: 

iv. Tijdens de fuif met Bredren afgelopen weekend is het 

brandalarm verschillende keren afgegaan. Rook van de 

rookmachine in de zaal die de gang is ingewaaid liet het alarm 

meermaals afgaan. Het jeugdhuis heeft correct gehandeld en 

de brandweer meteen verwittigd dat het om een vals alarm 

ging. Ze namen dan contact op met Lientje, die uiteindelijk 



naar de Koldam is gekomen om te helpen met het alarm te 

resetten. De brandweer is uiteindelijk toch ter plaatse geweest 

aangezien het alarm meermaals afgegaan is. Ze waren 

begripvol voor de situatie. Het alarm is uiteindelijk gereset met 

de hulp van Lientje (waarvoor dank!!!). 

 

Het jeugdhuis vraagt wat huurders moeten doen wanneer het 

alarm afgaat. Er is geen conciërge beschikbaar en geen 

personeel beschikbaar na de uren. Ben geeft aan dat de 

gemeente zich bewust is van het probleem en op zoek gaat 

naar een oplossing. Die zal echter niet voor morgen zijn. 

 

In de toekomst toe best rekening houden dat rookmelders in de 

gangen ook tijdelijk gedeactiveerd worden wanneer er 

rookmachines worden gebruikt.  

 

De fuifgangers hebben weinig hinder ondervonden van het 

alarm en de fuif is gelukkig wel kunnen blijven doorgaan. Mattis 

heeft ook de Db-meter gecontroleerd en het geluidsniveau lag 

binnen de aanvaarde limiet. 

 

De fuif is op het afgesproken uur afgelopen, maar na afloop 

hebben enkele fuifbezoekers luide muziek opgezet in een auto 

op de parking. De politie is ter plaatse gekomen om de 

geluidshinder stop te zetten. Met de fuif en het jeugdhuis zijn 

er geen politie-interventies nodig geweest, alles is vlot 

verlopen. Dj’s waren ook erg tevreden over de omkadering. Er 

werden een 330 tickets verkocht. 

 

2. Nieuws! 

a. Datumprikker bedankingsetentje staat in de whatsapp – vrijdag 

prikken we een datum, dus vul nog snel in! 

  

b. Er is ook dit jaar een budgetoverschot op de post van de 

jeugdsubsidies. Dat geld kan gebruikt worden als jeugdfonds, een of 

meerdere projecten waarmee de jeugdraad wil investeren in de 

Hoeilaartse Jeugd. Volgende jeugdraad moet er een voorstel 

opgemaakt worden voor het college. Iedereen kan dus komende 

maand nadenken over nuttige aankopen/projecten! Vraag ook input 

aan de leiding/bestuur! 



Eerste ideetjes: 

i. ‘spaarpotje’ op de rekening van de jeugdraad voor huur van 

camionetten waar de verenigingen beroep op kunnen doen. 

ii. Klein materiaal; stofzuiger, ehbo-kit, … 

 

c. Doendersbudget: winnaars bekend. Het project van wijk Ten 

Trappen is als winnaar uit de stemming gekomen. Zij zullen het 

parkje in hun wijk verder kunnen inrichten tot een wijkpark, met 

onder anderen een elektriciteitskast, een naambord en afbakening 

van het park om de veiligheid te verhogen.  

 

Ook het street-art kunstwerk op SJC Koldam zal gerealiseerd worden, 

dat project vergaarde de tweede meeste stemmen. Dit project zal pas 

uitgevoerd worden nadat het 1e project achter de rug is en wanneer 

de werken aan het Koldam-gebouw afgerond zijn. 

 

d. De uitbetaling van de subsidies jeugd voor ’21-’22 is uitgevoerd. 

Het jeugdhuis, scouts, chiro, ekseeko en de jeugdraad vulden 

allemaal op tijd het formulier in en krijgen dezelfde subsidies als vorig 

jaar. De volgende subsidies zullen op basis van het nieuwe reglement 

uitgekeerd worden vanaf nu. 

 

e. EHBJ-vormingen voor leiding – de gratis vorming voor leiding die 

wordt aangeboden vanuit het JAC is nog steeds beschikbaar voor de 

verenigingen. Er is sinds de vorige jeugdraad niet meer gepolst naar 

de interesse. De scouts wou dit in augustus laten doorgaan, maar dat 

is uiteindelijk niet gelukt. Ben vraagt om eens met de leiding te 

bekijken of ze interesse hebben en enkele voorstellen van data door 

te geven. 

 

f. In december opent het Hard Blok Café opnieuw zijn deuren voor de 

studenten. Dat gebeurd volgens de vertrouwde manier, de 

inschrijvingen starten binnenkort. Ben geeft nog een seintje wanneer 

het zover is.  

De studenten kunnen terecht in lokaal Molenberg vanaf 14 december. 

In principe kan er ook in de maand januari geblokt worden, maar dat 

hangt af van de verhuis van vonk. In principe zouden ze na de 

kerstvakantie hun intrek nemen in het nieuwe gebouw en dan zijn de 

vergaderlokalen die zij gebruikten vrij voor de studenten. 



Er is blijkbaar wel nog een issue met de fibernet-kabel voor het 

nieuwe schoolgebouw, er wordt gekeken naar een tijdelijke oplossing. 

Ben volgt verder op en houdt iedereen op de hoogte! 

 

g. Eerste aangekondigde controle van de jeugdlokalen en het 

jeugdhuis!  1 december 2022! Jullie zijn gewaarschuwd! 😉 

 

3. Werkgroepen en projecten 

a. DVDJ. Evaluatie. 

i. Zowel de koeken uitdelen ’s ochtends als de drink in het 

jeugdhuis was een succes. Volk kwam pas laat in het jeugdhuis 

aan, dus startuur hoeft niet zo vroeg te zijn in de toekomst. 

Voor zo’n 300 euro getrakteerd en 220 koeken uitgedeeld. Veel 

positieve reacties! Merci Robin om open te houden in het 

jeugdhuis en merci aan de extra helpende handen van de 

scouts en jeugdraad! 

Volgend jaar een projectsubsidie aanvragen hiervoor, nu werd 

er ongeveer 800 euro uitgegeven terwijl dat voor een groot 

stuk gecompenseerd kan worden met projectsubsidie jeugd.  

 

4. Varia  

Het einde van het jaar is in zicht, dus de verenigingen ontvangen binnenkort ook hun 

factuur voor de huur van de lokalen. Het jeugdhuis is daarvan nog vrijgesteld en 

ontvangt geen factuur. Scouts en Chiro ontvangen een factuur voor een half jaar 

aangezien de corona-maatregelen tot juni van dit jaar liepen. Zoals omschreven in de 

overeenkomst langdurig gebruik zal de huur van overige gemeentelokalen worden 

afgetrokken van de factuur voor het lokalengebruik. Eindfactuur volgt in december. 

 

 


